
MØTEREFERAT

Møtet gjaldt Brukerråd

Dato onsdag 12.04.2023

Tidsrom kl.18.00-19.00

Sted Skolens personalrom

Til stede Camilla Stokke (FAU-leder), Lotta Løvenfeldt (elevrepresentant 7.trinn),
Fredrik Stubmo (elevrepresentant 8.trinn), Øyvind Moslet Johansen
(elevrepresentant 10.trinn), Dag Ragnar Høyvik Heggem (elevrådskontakt)
og Siv Indseth (rektor).

Forfall Linn Storvik (vara foreldrerepresentant 6.trinn),

Referent Rektor Siv

Kopi til Jamfør liste og hjemmeside

Saksliste:

06/23: Godkjenning av møtereferat, møteinnkalling og saksliste.

Godkjenning av møtereferat fra 11.01.2023 er godkjent.

Møteinnkalling og saksliste godkjent

07/23 Skolestruktur Tillermyra

Rektor tilbakemelder at foreløpig vet vi ikke mer enn forrige brukerådsmøte.

Området på brinken skal vurderes for rasfare og Trondheim kommune innhenter anbud.

Målet er at skolestruktursaken skal behandles i formannskapet før sommeren.

08/23 Planlegging neste skoleår; fysisk kapasitet.

Rektor orienterte om at det er sendt inn forespørsel angående skolens fysiske kapasitet til

skolesjefen og oppvekstdirektør. Rektor har ikke fått formelt svar.

Etter direkte kontakt med Eierskapsenheten og enhetsleder BFT Heimdal tilbakemeldes det

at helsestasjonen slik den er i dag, har behov for betydelig oppgradering. Det betyr at

helsestasjonen har behov for nye lokaler og dette harmonerer godt med skolens behov for

lokalene.



Eierskapsenheten leter nå etter nye lokaler for helsestasjonen. Det realistiske er at

helsestasjonen flytter ut i høst og at lokalene er klargjort for skolebruk fra 1.01.2024.

09/23: Utvikling av overganger barnehage-skole og barneskole-ungdomstrinn

Rektor informerte:

Overgang barnehage-skole:

Fokus på overgangen til 1. trinn. Motivasjon gjennom lek. Skal på skolebesøk til Eberg skole

og Hårstad skole for å se deres modeller.

Overgangen fra 7. trinn til 8. trinn:

Vi gjennomførte en “bli-kjent-dag” for 7.trinnselevene både fra Hårstad og Rosten

i fjor som vi var godt fornøyd med. Elevene fra de to skolene ble blandet og vi organiserte

ulike stasjoner. Både lærere, skolehelsepleier og ledelsen deltok aktivt på denne dagen.

Målet var at elevene skulle bli bedre kjent gjennom en god organisering og variert innhold.

Det kan være fornuftig å bygge opp tilbudet til 8. trinn etter hvert, men de må samtidig ha

et godt tilbud fra starten av 8. trinn. Tilbudet kan bygges opp hvis ting går fint.

Vi tenker å gjenta denne besøksdagen i vår samtidig som vi planlegger en enda bedre

oppstart for høstens 8.trinnselever.

10/23 Skolens satsingsområde; Læring og mestring i fellesskap

Samarbeidslæring

Rektor orienterte om at skolen har kommet godt i gang med satsingsområde. Alle trinn er i

gang med å prøve ut samarbeidslæring i klasserommet.

11/23: Eventuelt

Ingen eventueltsaker.

Infosaker:

Saker fra elevråd:

Dag, Øyvind og Emre blir med på et møte med Siv der vi diskuterer saker fra elevrådet.

Saker fra FAU:

Ingen saker. FAU har lite penger fordi man ikke har kunne hatt arrangement på grunn av corona og

at man nå må tenke hvordan man skal få inn penger til Fau som kommer barna til gode.

Saker fra skolen:

Fellesskapsopplevelser siden forrige møte.

-Nyttårsball, 1.-4.trinn vinterforestilling, vennskapsuke, talentiade.



Regnskap 2022: Merforbruk på kr. 150 000. Dette er vi veldig fornøyd med.

Ombygging snart ferdig. Kun detaljer gjenstår.

Planlegging neste skoleår; rekrutteringsarbeid. 4 annonser publisert, lærerstillinger.

Vi har ansatte som går av med pensjon og ansatte som skal ut i permisjon. Totalt er det 8

lærerstillinger som skal besettes.


